



## **Referat af bestyrelsesmøde mandag d. 03.03.2025 kl. 19.00 i klublokalet:**

*Deltagere: Roman, Steen, Jens, Thomas, Jørgen, Jacob, René, John og Lotte  
Afbud: Karen.*

### **Velkommen – kort status**

*Steen bød velkommen.*

*Det blev besluttet, at det udelukkende er selve bestyrelsen, som deltager i hele mødet.*

### **Konstituering herunder valgperiode og valg til Fonden.**

*Jens Andersen - Kasserer 2 år*

*Thomas Frederiksen - Næstformand 2 år*

*Jørgen Stokbæk - 1 år*

*Jacob Kunø - 2 år*

*Lotte Haugaard - referent 1 år*

*Fonden:*

*Steen Errebo*

*Niels Jacob Jensen*

*Henrik Nielsen*

*Vedtægter fra Fonden sendes til bestyrelsen.*

*Aktion: Steen.*

### **Nedsættelse af udvalg**

#### **Sportsudvalg/spilleudvalg**

*John og Steen deltager fra bestyrelsen på det første møde. Jacob deltager fremadrettet.*

*Ydermere deltager René, Helen Lauritsen og Carsten Strømmen.*

*Første møde 4. marts 2025.*

*Planlægning af sæson og træning etc.*

*Mødefrekvens forventes at være hver anden måned.*

#### **Ungdomsudvalg (Ungerådet)**

*Er der afsat midler dertil?*

*Aktion: Steen*

*Det undersøges om der er mulighed for at lønne en fra ungerådet til håndtering af hjemmeside og SoMe.*

## **Anlægsudvalg (bindeled til Jørgen Bæk)**

*René opfordrede til at der bliver udarbejdet en opgavebeskrivelse for en stilling som banehjælper.*

*Jacob foreslog at konkrete projekter puljes, som man kan byde ind på og hjælpe med at gennemføre.*

*René opfordrede til at klubbens historie og præmier synliggøres.*

*Thomas Frederiksen*

*Tina Lauritsen*

*Jørgen Stokbæk*

## **Trivsels- & socialudvalg**

*Lotte rækker ud til dem, som har udvist interesse herfor.*

## **Sponsor/fondsudvalg**

*Peter Leutscher*

*Carsten Strømmen*

*Hanne Kragelund*

*Jørgen Stokbæk*

*Steen Errebo*

## **Padel-udvalg**

*René kommer med en plan for træning efter møde i sportsudvalget.*

## **Aktiviteter fremadrettet – hvad skal være vores fokus 2025 (og på et tidspunkt 5 år frem)**

*Medlemstilgang*

*Skoleindsatser*

*Flere deltagere til træning*

*Tydelig drop-in kalender*

*Aktivitets overblik/ Årshjul*

*Overskuelig ugeplan med aktiviteter med kontaktinfo, hvis man ønsker at deltage.*

## **Refleksion generalforsamling 1.3.25, herunder opfølgning på bl.a. tegningsregler, priser mv.**

*Steen kigger på tegningsreglerne*

*Booking af baner, både indendørs og udendørs.*

*Regler præciseres på hjemmesiden*

*Kontingentsatser i fremtiden. Skal der kun være junior- og senior kontingenter og ikke længere et pensionistkontingent. Skal kontingenter stige lidt hvert år?*

*Fælles kontingent for padel og tennis.*

*Regler for brug af indendørsbaner i udendørssæsonen*

*Juniortræning, seniortræning og holdkampe kan rykkes indendørs ved dårligt vejr. Kun med rene sko og bolde!*

*Synliggørelse af regler omkring leje af klublokale.*

### **Medlemstilbud – jfr. Jens' notat samt udmelding vedr. leje af klublokale**

*Der skal ryddes op i antallet af medlemstilbud.*

### **Aktiviteter padel herunder nyt logo – v/ Roman Berg**

*Roman orienterede om HFS plan og intention. HFS ønsker at byde ind med økonomi og sponsorater. Han opfordrede til samarbejde, og ønsket om at se fremad.*

*Jens efterlyste konkretisering af indsats omkring nye sponsorater. Tidligere sponsoraftaler har været fordelt 50/50.*

*René fremlagde sine tanker omkring padel herunder kommunikation, aktiviteter, fastholdelse af medlemmer, samarbejde med Park Vendia, synliggørelse etc.*

*Ønsker HTK et samarbejde med HFS?  
Flere konstellationer blev drøftet.*

*Samarbejdsaftalen med HFS løber 1,5 år endnu.*

*Roman efterspørger et udspil på skrift fra HTK.*

*Der vil blive indkaldt til et møde, hvor HTK udarbejder oplæg til det fremtidige samarbejde.  
Aktion: Jacob og Steen.*

### **Dialog/kommunikation og "kanaler" samt kalender**

*Steen foreslog at der fortsættes med Signal. Vedtaget.*

### **Næste møde og eventuelt**

*1. april kl. 19.00*